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Gemeente Nijkerk - Besluitenlijst van de openbare vergadering van raadscommissie I 
op 8 februari 2018 
 
Aanvang 19.30 uur, Raadzaal, Stadhuis Nijkerk 
 
Aanwezig:  
De voorzitter: H.L. Dijksterhuis, de commissiegriffier: F.J.A. Meijer-de Leeuw, de leden: A.C.J. de Bruin 
(PRO21), F.G. van Drie-Davelaar (CDA), M. van Elteren (De Lokale Partij), H.D. de Greef (De Lokale Partij), 
C.W. van den Heuvel (VVD), I.H. Moes (PRO21), W. Oosterwijk (ChristenUnie-SGP), J.J. van Putten 
(ChristenUnie-SGP), J. van Ruler (CDA), H.W. Stuive (CDA) – niet bij agendapunt 5, J.W. Wicherink (De 
Lokale Partij), B. van der Woerd (VVD). Verder zijn aanwezig de wethouders N. Aboyaakoub-Akkouh 
(agendapunt 4), M.L.C. Klein-Schuurs (agendapunt 3), P.M.C. van Loozen (agendapunt 4, 5 en 6) en W.H. 
van Veelen (agendapunten 5, 6 en 7) en de ambtenaren E. Praas en R. de Graauw (agendapunt 3), H. 
Visser (agendapunten 4 en 5), J. Eekhuis (agendapunt 6). 
 
1. Opening en vaststelling van de agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Openstaande moties en toezeggingen 
Geen opmerkingen. 
 
3. Afronding planprocedure herontwikkeling Nijkerk aan Zee, Hulckesteijn (2018-010) 
Er zijn drie insprekers: 
- De heer P. Verhoog, voorzitter van de Zeil- en Motorbootvereniging te Nijkerk; 
- De heer G. van Dijk, Stichting Natuur- en milieuzorg Noord-West Veluwe; 
- De heer V. Dijkshoorn, namens VDB Recreatie Groep. 

 
De insprekers krijgen de gelegenheid om de commissieleden nog iets meegeven voor de bespreking van het 
onderwerp Afronding planprocedure herontwikkeling Nijkerk aan Zee, Hulckesteijn. Allen spreken uit positief 
te zijn over de samenwerking die er is geweest bij de totstandkoming van het plan. Er wordt nog aandacht 
gevraagd voor de volgende zaken: 
- Belang van een ongehinderd zicht vanuit De Zuidwal op het Nijkerkernauw; 
- Rustperiode langs de rietkraag; 
- Sluip- en recreatieverkeer. 
 
Hierna bespreken de commissieleden het voorstel. Ook zij geven aan positief te zijn over het plan. Zij stellen 
nog een aantal vragen aan de wethouder. Naast de zaken die al zijn genoemd door de insprekers, vragen 
de commissieleden nog specifiek aandacht voor de waterkwaliteit en het convenant dat momenteel wordt 
opgesteld door de VDB Recreatiegroep en een aantal natuur- en milieuorganisaties. 
 
Wethouder Klein zegt toe de raad vóór de raadsvergadering van 22 februari nader te informeren hoe de 
genoemde aandachtspunten van het sluip- en recreatieverkeer en de rustperiode langs de rietkraag kunnen 
worden geregeld. Met betrekking tot een ongehinderd uitzicht vanuit De Zuidwal op het Nijkerkernauw zegt 
wethouder Klein toe op korte termijn in gesprek te gaan met betrokkenen om te kijken of dit voor de 
toekomst geborgd kan worden. 
 
Het voorstel kan wat de commissieleden betreft in principe zonder debat worden behandeld in de 
raadsvergadering van 22 februari 2018. Mocht de nadere informatie van het college voor een fractie 
aanleiding zijn om het onderwerp toch met debat te willen behandelen, dan zal dit uiterlijk dinsdag 20 
februari aan de griffie worden doorgegeven. 

 
4. Afhechting bestemmingsplan en financiële uitgangspunten Voorzieningencluster Nijkerkerveen 

(2018-003) 
 

Inspreker, de heer J. Blonk, algemeen directeur Hervormde Schoolvereniging Nijkerk (HSN) geeft aan nog 
steeds positief te zijn over de plannen en de goede samenwerking tussen betrokkenen. De voorgenomen 

fusie tussen de Van Rootselaarschool en de Calvijnschool heeft daarin geen verandering gebracht. 
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Vervolgens bespreken de commissieleden het voorstel. Ook zij geven aan nog steeds blij te zijn met de 
plannen en wensen de scholen succes met het fusietraject. 
 
Wethouder Van Loozen zegt toe in de loop van dit jaar te komen met een financieel overzicht met betrekking 
tot de investering in het centrumgebied van Nijkerkerveen. 
 
Het voorstel staat zonder debat geagendeerd voor de raadsvergadering van 22 februari 2018. Dit kan wat de 
commissieleden betreft zo blijven. 
 
5. Kaderstelling herontwikkeling Koninginneweg 1, Hoevelaken (2018-012) 
Er zijn twee insprekers: 
- Mevrouw T. Olij van buurtcomité ‘Parklaan Koninginneweg’ vraagt aandacht voor een aantal zaken, 

waaronder de geluidshinder, de fijnstofproblematiek, toename van het verkeer en de woningdichtheid. 
Tevens spreekt zij de wens uit graag nauw betrokken te willen worden bij de verdere planvorming. 

- De heer M. Richrath, CFO van Euretco geeft onder meer aan hoe hij graag verder zou willen met 
Euretco. 
 

Hierna bespreken de commissieleden het voorstel. Zij geven aan in beginsel positief te staan tegenover het 
voorstel. Ze onderschrijven de aandachtspunten die mevrouw Olij heeft genoemd. Daarnaast worden er nog 
een aantal vragen gesteld over verkeersveiligheid, duurzaamheid en sociale woningbouw. 
Het voorstel staat zonder debat geagendeerd voor de raadsvergadering van 22 februari 2018. De fracties 
van de ChristenUnie-SGP en VVD geven echter aan dit met debat te willen bespreken. Dit zal aan de raad 
worden voorgesteld. 

 
6. Ruiling percelen voor de uitbreiding van parkeervoorziening de Bonte Koe (2018-002) 
De commissieleden geven aan positief te zijn over het voorstel. Er worden nog een aantal vragen gesteld 
aan de wethouder. 
 
Het voorstel kan wat de commissieleden betreft zonder debat worden behandeld tijdens de 
raadsvergadering van 22 februari 2018.  
 
7. Beleidsregel Antenne-installaties 
Het ontwerp van de nieuwe beleidsregel ‘Antenne-installaties’ is ter consultatie door het college aan de 
raadscommissie voorgelegd.  
 
De commissieleden geven aan zich (grotendeels) te kunnen vinden in de ontwerpbeleidsregel. Wel geven ze 
het college nog een aantal zaken ter overweging mee, waaronder: 
- in hoeverre een advies van de Commissie Ruimtelijke Kwaliteit met betrekking tot een aanvraag voor 

een installatie bepalend is bij de uiteindelijke besluitvorming door het college; 
- houdbaarheid van de nu opgestelde beleidsregel in een eventuele procedure bij de Raad van State; 
- in de beleidsregel wel of geen onderscheid maken tussen groot- en kleinschalige toepassingen. 

 
8. Regionale samenwerking 
Geen mededelingen. 
 
9. Sluiting  
De vergadering wordt om 22.25 uur gesloten. 
 
Opgesteld te Nijkerk op 9 februari 2018. 
 
De commissiegriffier,  De voorzitter, 
 
 
 
 
F.J.A. Meijer-de Leeuw H.L. Dijksterhuis   


